
 
 

 

 

 

Indkald til kredsbestyrelsesmøde 
 

 

 

Dato:    18. marts 2024 

 

 

Tid: 9.00 – 15.00.  

 

 

Sted: Kredskontoret 

 

 

Indkaldte: Gitte Jensen, Kristina Fischer, Vibeke Hansen, Joan Skovgaard Rasmussen, 

Britt Agerlund, Mai Helgesen, Pernille Bech Nielsen, Dorthe Westh, Kent Iversen, Maria 

Hartmann Rosenquist, Karsten Stegmann, Rasmus Damgaard, Lene Kümpel.  

 

 

Afbud:   

 

  



1. Godkendelse af dagsordenen 

 

Sagsfremstilling 

Ekstraordinære punkter kan besluttes akut optaget på dagsordenen. Ligeledes kan forslag til 

punkter til senere bestyrelsesmøder oplyses her. 

 

Indstilling 

 

Til godkendelse 

Punkter på vej: Opfølgning på deltidsindsats og beslutning om organiseringsindsats. 

Bilag 

 

Ingen 

 

Referat 

Godkendt 

 

 

 

  



2. Godkendelse af referat fra KB d. 24. januar 2024.  

 

Sagsfremstilling  

Referatet fra seneste møde godkendes endeligt. Kredsbestyrelsesmedlemmer bedes reagere, 

når referat udsendes, hvis der er spørgsmål, rettelser eller tilføjelser, hvorefter revideret 

referat kan udsendes. 

Der er ikke kommet nogle bemærkninger til referatet, hvorfor det anses som 

forhåndsgodkendt.  

Indstilling  

Til beslutning  

Bilag  

Ingen. Referatet er udsendt d. 26.01.2024. 

Referat 

Godkendt 

 

  



3. Lukket møde. 

 

Sagsfremstilling 

Under dette punkt kan behandles sager, hvis kredskontoret, politisk afdeling, hovedbestyrelsen 

eller enkeltstående kredsbestyrelsesmedlemmer ønsker en sag drøftet eller besluttet i et 

fortroligt rum. 

 

Der er således referatforbud, mundtligt og skriftligt, indtil kredsbestyrelsen træffer anden 

beslutning, her under evt. direkte refererer en beslutning i referatet.  

 

Indstilling 

 

Bilag 

 

Referat 

 

Intet referat af dette punkt 

 

  



4. OK 24/trepart 

 

Sagsfremstilling 

Trepart og OK 24 forhandlingerne er nu afsluttet og nu er det medlemmernes tur til at stemme 

om resultatet. 

Kredsbestyrelsen drøfter forhandlingsresultaterne inklusive mulighederne i TR -vilkår 

forbedringerne og faglighedspapirerne på det kommunale og regionale område.  

 

Ved overenskomst 2021 lå stemmeprocenten i kreds Midtsjælland på 52%. Den vil vi gerne 

have højere op. Kredsbestyrelsen drøfter hvilke indsatser vi kan/skal gøre for at få 

stemmeprocenten op. 

 

Indstilling 

Det indstilles at kredsbestyrelsen drøfter forhandlingsresultaterne med fokus på hvordan 

resultaterne kan understøtte kredsens politiske arbejde vedr. organisering og 

kongresbeslutningen faglighed forandrer liv. 

Pointer og ideer udveksles. Kredsbestyrelsen beslutter om drøftelsen danner grundlag for en 

andenbehandling med henblik på beslutning af indsatser.  

Kredsbestyrelsen beslutter hvilke indsatser kredsen skal gøre for at højne stemmeprocenten. 

 

Bilag 

Urafstemningsresultat OK21 

OK 24 overheads x 2 

Dokument: høj kvalitet og faglighed på det specialiserede socialområde i kommunerne 

Dokument: Faglighedspapir med Danske regioner 

 

Referat  

 

Kredsbestyrelsen drøftede urafstemningen, og hvordan stemmeprocenten kan blive så høj som 

muligt. En konkurrence kan være et muligt greb. 

Kredsbestyrelsen drøftede ligeledes indholdet af trepart og OK24, fx i forhold til TRs 

muligheder for at modtage nye kolleger.  



5. Kredsens kommunikation og tilstedevær på Sociale medier 

 

Sagsfremstilling 

Kredsbestyrelsen har besluttet at dagsordensætte og udvikle kredsens kommunikation 

tilstedevær på digitale platforme.  

Første skridt på vejen er en ny hjemmeside. På seneste møde blev kredsbestyrelsen 

præsenteret for det nye design og indhold. 

Målet med en ny hjemmeside er at gøre hjemmesiden mere attraktiv så flere klikker sig ind og 

bruger den. Hjemmesiden skal fremover være det relevante og interessante sted, vi leder hen 

til fra de øvrige digitale platforme. Aktuelt facebook og udsendelser fra kredsen. 

Næste skridt er en drøftelse af kredsens samlede kommunikation inklusive tilstedevær på og 

brug af digitale platforme.  

 

Indstilling 

Det indstilles at kredsbestyrelsen drøfter kredsens fremtidige strategi for tilstedevær på 

Facebook og evt. andre platforme.  

Det indstilles at punktet er en første behandling med henblik på senere beslutning af en 

egentlig kommunikationsstrategi. 

 

Bilag 

 

Referat 

Hvem er det vi skal ramme? 

Det skal være aktuelt og levende. 

Fokus på storys, reels og Instagram. 

 

  



6. HB  d. 20. marts 2024. 

 

Sagsfremstilling 

Hovedbestyrelsens dagsorden drøftes og KB kommer med input til HB- medlemmerne 

 

Indstilling 

Til drøftelse. 

Det indstilles, at Kredsbestyrelsen har særligt fokus på følgende punkter: 

5.2 årsrapport 

5.4 organiseringsanalyse 

5.6 Kongressager 

 

Bilag 

HB - dagsorden m. bilag 

HB - dagsorden er ligeledes tilgængelig i First agenda. 

 

Referat 

5.6.3 Dorthe Westh indstilles som referent  

5.6.4 Vibeke Hansen indstilles som stemmetæller 

 

  



7 Forberedelse til konference for kongresdelegerede 14. maj. 

 

Sagsfremstilling 

Kongresdelegationerne er inviteret til konference d. 14. maj. Konferencen er en forberedelse til 

selve kongressen som har til hensigt at give de kongresdelegerede indsigt i Hovedbestyrelsens 

foreløbige kongresforberedende arbejde. Dette med henblik på at sikre det bedst mulige 

beslutningsgrundlag på kongressen. 

Kongresdelegationen i Midtsjælland mødes ikke ifølge årsplanen før d. 14. maj. Det vurderes 

at være vigtigt at mødes før konferencen og det foreslås derfor at kongresdelegationen holder 

et halvdagsmøde forud for konferencen.  

 

Indstilling 

Det indstilles at kredsbestyrelsen beslutter at kongresdelegationen indkaldes til møde d.19.4 

kl. 9.00-12.00 derefter frokost. 

 

Bilag 

 

Referat 

Kongresdelegationen indkaldes til møde den 19. april kl. 09.00-12.00. Vi afslutter mødet med 

frokost. 

 

  



8. Nyt fra sektionerne: 

 

Plejefamiliestyregruppen v. Gitte Jensen. 

Seniorerne v. Karsten Stegmann. 

Lederne v. Lene Kümpel 

 

Referat 

Der har været afholdt temadag om barnets lov, 52 deltog i mødet 

Landskonferencen i maj måned er udsolgt  

Styregrupperne vil mødes og udveksle erfaringer i juni måned 

Gitte er inviteret til sparingskaffe i Egedal kommune  

Forsøg med netværksmøder prøves af 

 

Der afholdes årsmøde for seniorerne torsdag i denne uge 

 

Årsmøde for ledersektionen i april måned 

 

  



9. Kort politisk orientering. 

Maria og Kent har mulighed for at fortælle om deres kursus Ny i bestyrelsen. 

Referat 

Maria og Kent orienterede kort om ”Ny i bestyrelsen” 

Vi drøftede kort Socialpædagogernes medlemstal 

  



10. EVT 

 

 

. 

 

 


